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Z á p i s 

3. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 01.06.2015 od 18.00 hodin  

ve velké zasedací místnosti městského úřadu 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

Program: 

1. Usnášení schopnost zastupitelstva  

2. Přivítání, seznámení s programem 

3. Určení ověřovatelů, návrhové komise  

4. Kontrola zápisu a usnesení 

5. Zpráva starosty města 

6. Zpráva místostarosty města 

7. Zpráva tajemníka městského úřadu 

8. Majetkové a organizační záležitosti    

9. Interpelace zastupitelů 

10. Náměty a připomínky občanů    

11. Různé, závěr 

 

2) Zahájení, seznámení s programem jednání 

Třetí veřejné zasedání Zastupitelstva města v roce 2015 zahájil starosta Jaroslav Král přivítáním všech přítomných. 

Úvodem předložil zastupitelům města návrh programu tohoto jednání. Návrh byl přijat všemi přítomnými zastupiteli. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 19 zastupitelů.  

 

S navrženým programem zasedání souhlasilo 19 zastupitelů.  

 

3) Určení ověřovatelů, návrhové komise 

Za členy návrhové komise byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni Mgr. Jaroslava Šimková a RNDr. Pavel 

Štifter. 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni Luboš Ciner a Jan Dibitanzl. 

 

S navrženými ověřovateli a členy návrhové komise souhlasilo 19 přítomných zastupitelů. 

 

4) Kontrola zápisu 

Zápis z minulého zasedání byl schválen všemi přítomnými členy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů).  

Byla předložena zpráva o kontrole usnesení ze zasedání ZM – viz. usnesení číslo 30/3Z/2015. 

 

5) Zprávy starosty města 

Informace:  

Investiční akce připravované:  

 Rekonstrukce ulice Krouského a U Silvie – byla podána žádost o dotaci z ROPu Střední Čechy v rámci programu 

„Regionální dopravní infrastruktura – Místní komunikace“. 

 Rekonstrukce ulice Mladská – připravuje se rozpočet na vybudování chodníku a úpravu prostoru kolem čerpací 

stanice ČEPRO s tím, že tato akce bude rozdělena na II. etapy. 

 Informuje, že nám byla přidělena dotace ve výši cca 630 tis. Kč z fondu Nadace ČEZ na akci „Hřiště pro seniory 

v parku Ferdinanda Bárty“.  

 Rekonstrukce zeleně na hřbitově v Nových Benátkách I. etapa – byli jsme informováni, že námi podaná žádost 

o finanční podporu z programu Státního fondu životního prostředí ČR byla zaregistrována. 

 Rekonstrukce objektu Základní umělecké školy J. A. Bendy – projektová dokumentace na výše uvedenou akci 

byla dokončena a předána městu. 

 Přestavba bytu č. 1 na adrese Husovo náměstí č.p. 39 – připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na 

přestavbu této bytové jednotky. V současné době se vyhotovuje dokumentace a rozpočet.  

 Úpravy v mateřské škole Mateřídouška a Růženka – na základě požadavků Okresní hygienické stanice budou 

provedeny úpravy v sociálních zařízeních těchto budov, práce budou realizovány o letních prázdninách. 

 Úprava prostoru za poliklinikou – společnost ZETA Benátky s.r.o. nám nabídla, že tento prostor zrenovuje 

bezplatně. Vznikne zde parkoviště pro lékaře a příjezdová cesta pro dopravní obsluhu polikliniky. 
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 Informuje, že Ing. Jiří Tauš zpracovává projektovou dokumentaci na výstavbu skautské klubovny v areálu 

bývalého letního kina. Tato klubovna bude sloužit také jako zázemí občanského sdružení Mondík a Benáteckého 

čtyřlístku. 

 Dětské hřiště v městské části Kbel a Dražice – připravují se podklady pro vypsání výběrového řízení na zhotovení 

projektových dokumentací. 

 Regenerace sídliště Na Burse – I. etapa – do této etapy spadá ulice Platanová a přilehlé komunikace k panelovým 

domům, s realizací se počítá v příštím roce. 

 Informuje, že nám byla zamítnuta žádost o možnost omezení průjezdu nákladních vozidel delších než 12 m 

(zákazová značka B17) v Benátkách n. J. ul. Podoleckou. V této záležitosti proběhnou další jednání. 

 Proběhla schůzka s jednatelem společnosti ZETA Benátky s.r.o. ohledně opravy stezky vedoucí od areálu 

Loděnice směrem do městské části Dražice. 

 

Investiční akce probíhající  

 Revitalizace slepého ramene řeky Jizery – zemní práce se blíží do závěrečné fáze, bylo vytěženo přes 30. tis. 

kubíků zeminy, část byla použita na vytvoření protihlukového valu „Na Ubranovce“. Firmou pana Jana 

Dibitanzla bylo zhotoveno a dodáno plovoucí plato a schody do řeky Jizery v areálu „Na Urbanovce“. Proběhlo 

osetí nezatravněných ploch, v případě nepříznivých klimatických podmínek se bude muset zajistit zavlažování 

nově vzniklé zeleně. V lokalitě Olšin byly zhotoveny schody, které jsou ale nebezpečné a těžko průchodné, 

z tohoto důvodu se jedná o vybudování lávky v tomto úseku. V současné době se řeší podoba povrchu spojovací 

cesty s městskou částí Kbel. Tato akce je plně dotována z Evropských fondů. 

 Rekonstrukce ulice Dr. Nováka – stavební práce probíhají dle zaktualizovaného harmonogramu. I. etapa (zadní 

část ulice) je připravena na finální vrstvu asfaltu. Stavební práce musí být dokončeny do 30.06.2015. 

 Rekonstrukce ulice U Cukrovaru – stavební práce pokračují po jednotlivých etapách dle harmonogramu, I. a II. 

etapa jsou pod vrstvou krycího asfaltu a u III. etapy probíhá pokládka nových obrub. Tato akce musí být též 

dokončena do 30.06.2015. 

 Rekonstrukce ulice Františka Adámka – stále se řeší problém se společností RWE a.s. ohledně požadavku 

dodržení ochranného pásma vysokotlakého plynovodu v souběhu s novou dešťovou kanalizací. Stavební práce 

prozatím probíhají na chodnících a na veřejném osvětlení. 

 Zateplení objektu oční optiky a oční ambulance – akce byla dokončena. 

 Rekonstrukce Multifunkčního centra (Hotel Venezia) – v současné době probíhají práce na barevném nátěru 

tohoto objektu. Stavební práce v interiéru probíhají v několika fázích: Mateřská škola – byly vylity podlahy a 

dokončují se sádrokartonové podhledy. Restaurace – proběhlo jednání s dodavatelem ohledně vybavení kuchyně. 

Součástí restaurace bude nově také dětský koutek. Slavnostní otevření restaurace a jedné třídy Mateřské školy 

v tomto objektu by mělo proběhnout dne 01.09.2015. Město podalo žádost na Středočeský kraj o dotaci na 

samostatné vytápění objektu Mateřské školy. Rada města na svém zasedání dne 29.05.2015 usnesením číslo 

296/9R/2015 schválila vypsání veřejné nabídky na provozovatele této restaurace. 

 City park – v nejbližší době proběhne jednání se zástupci firmy Gardenline s.r.o. ohledně úprav zeleně. 

V současné době se čeká na vydání stavebního povolení na vyvrtání studny, která bude hlavním zdrojem pro 

zavlažování parku. 

 

Uskutečněná jednání: 

 Dne 21. – 22.05.2015 proběhlo zasedání Svazu měst a obcí v Olomouci, na kterém město obhájilo post v radě 

tohoto útvaru. Starosta města byl jmenován do Rady Komory měst a do Regionální stálé konference jako 

náhradník. 

 V současné době se zpracovává aktualizace Strategického plánu města. 

 Dne 04.06.2015 proběhne zasedání Valné hromady společnosti Vodovody a kanalizace, Mladá Boleslav a.s. 

Starosta města byl navržen do představenstva výše uvedené společnosti.  

 Rekonstrukce mostu přes Jizeru – dne 16.06.2015 proběhne jednání s projektanty a všemi zainteresovanými 

stranami ohledně plánované opravy tohoto mostu.  

 Informuje, že pan MUDr. Bohumil Soukup podá návrh řešení ohledně případného prodeje pozemků (č. 491 a č. 

473 v k.ú. Obodř) jejich uživatelům. 

 Informuje, že dne 12.06.2015 proběhne slavnostní otevření centrálního skladu hotových výrobků společnosti 

Carborundum Electrite a.s. a dne 13.06.2015 proběhne den otevřených dveří pro veřejnost. 

 Proběhlo jednání s novým ředitelem společnosti UACJ Czech Extrusion s.r.o. (bývalý Sumikei Techno Czech, 

s.r.o.). 

 Dne 11.05.2015 byli na Městském úřadě přijati úspěšní hráči Badmintonového klubu Deltacar 1973, kteří získali 

titul mistrů ČR v  kategorii dospělých a žáků. 

 Dne 11.05.2015 byla na Městském úřadě přijata vítězka ankety „Sportovec města“, slečna Aneta Havlíčková, 

v současné době nejlepší česká volejbalistka. 

 

 

 

http://www.uacj.cz/
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Vnější vztahy: 

 Informuje, že ve dnech 20. – 22.02.2015 proběhlo setkání s nově zvolenými zástupci města Modra a Hustopeče 

v rámci akce „Benátecký pohár postupová soutěž ve sportovním tanci třídy „A““, hlavním tématem jednání bylo 

plnění Memoranda o spolupráci mezi partnerskými městy. 

 Obdrželi jsme pozvánku na akci Modranská vinohranie našeho partnerského města Modra, a to dne 26.09.2015. 

Probíhají přípravy na tábor pro seniory, který se letos uskuteční v Piešťanech a setkání seniorů, které se uskuteční 

v měsíci říjnu. 

 Informuje, že výtvarníci z našeho partnerského města Hustopeče projevili zájem vystavovat svá díla v Muzeu 

Benátky. 

 Dále informuje, že ve městě Roßdorf proběhla přímá volba starosty města. Nejvíce hlasů získala stávající 

starostka Christel Sprößler. Dne 26.09.2015 proběhne v Roßdorfu podepsání Partnerské smlouvy. 

 

Kulturní akce – uskutečněné: 

 21.02.2015 - Benátecký pohár postupová soutěž ve sportovním tanci třídy „A“ 

 17.03.2015 - Sportovec města Benátky nad Jizerou za rok 2014 

 01.05.2015 – Prvomájový jarmark 

 30.05.2015 – Benátecký hrozen 2015 

 31.05.2015 – Dětský den 

 

6) Místostarosta 

 Stavební úpravy konírny v areálu zámku – při opravách byla zjištěna prasklina v ležaté kanalizaci nad konírnou. 

Trhlina byla částečně zacelena. Firma pana Frňky předloží nabídku na celkovou opravu této kanalizace. 

V současné době se pracuje na statickém zabezpečení objektu a upravují se omítky. 

 Informuje, že kolem kapličky u dálnice bylo postaveno lešení a proběhlo ohledání památky restaurátory. Rada 

města souhlasila s přesunutím dvou soch v torzálním stavu z této kaple do lapidária zámku.  

 Rekonstrukce interiéru kostela Narození Panny Marie – probíhají zednické a restaurátorské práce. V současné 

době se řeší barevný nátěr interiéru kostela a restaurování kamenné dlažby. 

 Oprava zvonů v zámeckém kostele Narození Panny Marie – po kontrole památkářů bylo zjištěno, že jeden zvon 

byl zavěšen špatně. Špatně zavěšený zvon byl zvonaři sundán a firma pana Manouška pracuje na novém 

zavěšení. Dne 29.05.2015 proběhlo přezkoušení nového zavěšení. Pan Manoušek nám poskytl slíbený archív o 

benáteckých zvonech. 

 Skládací mapy města a Záložky s městskými motivy – tyto propagační materiály byly zaslány do tisku panu 

Frumarovi. 

 Informuje, že vrcholí práce na přípravě kreslené mapy města. 

 Dále informuje, že Technické služby nalepily na památky v zámeckém parku QR kódy, které navazují na 

prezentační systém „Okruh zámeckým parkem“. 

 Ve dnech 16. – 19.04.2015 proběhla výstava v Lysé nad Labem „Regiony České republiky 2015“. Na této 

výstavě bylo naše město prezentováno místní akční skupinou Polabí o.p.s.  

 Proběhla Valná hromada místní akční skupiny Polabí o.p.s., na kterém se schvalovalo členství a příspěvky 

našeho města v této skupině. Město bude platit příspěvek ve výši 1,- Kč za občana našeho města za kalendářní 

rok. Naše město bylo nominováno do výběrové komise, která řeší finanční záležitosti (dotace apod.). 

 Dále informuje, že občanské sdružení Služba škole MB pořádá pro absolventy slavnostní ukončení 1. ročníku 

U3V v Benátkách nad Jizerou, které se uskuteční dne 24.06.2015 od 14:00 do 16:00 hodin. Rada města 

odsouhlasilo zakoupení květin pro tyto absolventy. 

 Dne 20.05.2015 se uskutečnila cvičná výstavba mobilní protipovodňové hráze. Toto cvičení proběhlo bez 

asistence ze strany společnosti JaP Jacina. 

 

7) Zpráva tajemníka městského úřadu 

 Informuje o novele nařízení číslo 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členů zastupitelstev, a to s účinností 

od 01.04.2015. 

 Informuje, že jsme obdrželi dvě žádosti na natáčení televizních seriálů v našem městě. Rada města na svých 

zasedání tyto žádosti schválila. Dne 14.06.2015 proběhne natáčení epizody seriálu „Případy 1. oddělení“ České 

televize a v průběhu roku 2015 - 2016 proběhne natáčení televizního seriálu "Opilé kuře". Obě natáčení budou 

probíhat na Husově náměstí. 

 Dále informuje, že Městská policie Lysá nad Labem začala od měsíce května sloužit v našem městě. V tomto 

měsíci proběhlo 5 služeb po 12 hodinách a od června budou vždy dva strážníci sloužit 8 služeb po 8 hodinách. 

Městská policie nám předloží po 3 měsících činnosti zprávu o působení v našem městě. 

 Dne 02.06.2015  proběhne akce na poskytování bezplatných preventivních vyšetření kůže a dentální a nutriční 

poradenství s doprovodným programem. Tyto činnosti se realizují v mobilním zdravotnickém zařízení - 

speciálně upravené kamionové soupravě. Tato akce proběhne na náměstí Na Burse. 
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 Informuje, že jsme obdrželi vyjádření na dotaz paní Jany Vetešníkové z 1. zasedání Zastupitelstva města o 

možném rozšíření otevírací doby (sobotní dopolední hodiny) od státního podniku Česká pošta. Vedením nám 

bylo sděleno, že v této lokalitě se víkendový provoz nevyplatí. 

 Aktualizace Strategického plánu – předkládá seznam pracovních skupin pro jednotlivé tematické oblasti 
Strategického plánu se všemi zvolenými členy. 

Zastupitelstvo města – souhlasí s výše předloženým seznamem pracovních skupin pro jednotlivé tematické oblasti 
Strategického plánu (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 Na základě požadavku pana Miroslava Hájka z minulého jednání Zastupitelstva města předkládá rozpočet ve 

výši cca 325 tis. Kč s DPH na vybudování chodníku v pravé části ulice Dražická nad lokalitou Nad Vinicemi. 

Zastupitelstvo města – nesouhlasí s vybudováním chodníku v pravé části ulice Dražická nad lokalitou Nad Vinicemi 

(nesouhlasilo 9 přítomných zastupitelů, souhlasili 4 přítomní zastupitelé, 6 zastupitelů se zdrželo) 

 Na základě požadavku pana Miroslava Hájka z minulého jednání Zastupitelstva města předkládá rozpočet ve 

výši cca 560 tis. Kč s DPH na opravu slepé ulice Lipnické, kterou křižuje ulice Jana z Dražic, kde bylo navrhnuto 

místo asfaltového recyklátu provést finální úpravu zámkovou dlažbou. 

Miroslav Hájek – na základě konzultace uvedeného návrhu řešení s obyvateli této slepé ulice ustupuje od svého požadavku 

s tím, že oprava ulice asfaltovým recyklátem proběhne v nejzazším termínu.   

 

8) Majetkové a organizační záležitosti  

Z důvodu zajištění ochrany osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, ve znění pozdějších 

předpisů, je zveřejňováno upravené znění usnesení Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou s omezeným rozsahem 

zpřístupňovaných osobních údajů. 

 

30/3Z/2015   Zpráva o kontrole usnesení 

ZM  

1. projednalo  
předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. souhlasí  
s vyřazením usnesení číslo: 14 - 28/2Z/2015 

3. prodlužuje  
termíny plnění u usnesení číslo: 

131/6Z/2011 T: 31.12.2015 

29/2Z/2015 T: do 31.8.2015 

4. revokuje  
usnesení číslo 112/6/1Z/2014, doplňuje se bod č. 3, následně: 

Zastupitelstvo města nesouhlasí se zastavením exekuce na paní xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, Benátky nad 

Jizerou (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 

31/3Z/2015   Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1.- 4.2015 

ZM  

1. bere na vědomí  
předložený přehled plnění rozpočtu Města Benátky nad Jizerou za 1. - 4. měsíc roku 2015 

 

32/3Z/2015   Rozpočtové opatření č. 2/2015 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh rozpočtového opatření č. 2/2015 Města Benátky nad Jizerou 

2. schvaluje  
rozpočtové opatření č. 2/2015 Města Benátky nad Jizerou (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 

33/3Z/2015   Schvalování účetní závěrky města Benátky nad Jizerou za rok 2014 

ZM  

1. projednalo  
návrh na schválení účetní závěrky města Benátky nad Jizerou za období 01.01. - 31.12.2014 

2. schvaluje  
dle zákona č. 239/2012 Sb. (novela zákona o účetnictví č.563/1991 Sb.) účetní závěrku města Benátky nad 

Jizerou za období 01.01. - 31.12.2014 (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 

34/3Z/2015   Závěrečný účet města Benátky nad Jizerou za rok 2014 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh závěrečného účtu města Benátky nad Jizerou za rok 2014. Rada města svým usnesením číslo 

246/8R/2015 souhlasí s uvedeným návrhem a doporučuje tento návrh Zastupitelstvu města ke schválení 
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2. schvaluje  
předložený návrh závěrečného účtu města Benátky nad Jizerou za rok 2014 bez výhrad podle zákona č. 250/2000 

Sb. o rozpočtových pravidlech, ve znění pozdějších předpisů (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 

 

35/3Z/2015   Rozpočtový výhled města Benátky nad Jizerou 2016-2019 

ZM  

1. projednalo  
předložený rozpočtový výhled města Benátky nad Jizerou na rok 2016 - 2019 

2. schvaluje  
předložený rozpočtový výhled města Benátky nad Jizerou na rok 2016 - 2019 (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

 

36/3Z/2015   Pohledávky města Benátky nad Jizerou 

ZM  

1. projednalo  
předložený přehled pohledávek Města Benátky nad Jizerou 

 

37/3Z/2015   Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě na pozemku č. 986/1 a č. 1091 oboje v k.ú. Dražice - SP 

Dražice s.r.o. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností 

SP Dražice s.r.o., jejímž předmětem je zřízení nové kabelové sítě na pozemku č. 986/1 a č. 1091 oboje v k.ú. 

Dražice na akci "Dražice nad Jizerou - kVN pro TS V Parku" 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností SP 

Dražice s.r.o., se sídlem Dražice 63, 294 71 Benátky nad Jizerou, jejímž předmětem je zřízení nové kabelové 

sítě na pozemku č. 986/1 a č. 1091 oboje v k.ú. Dražice na akci "Dražice nad Jizerou - kVN pro TS V Parku", 

za jednorázovou finanční náhradu ve výši 12.100,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

38/3Z/2015   Smlouva o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 421/43 v k.ú. Nové Benátky - RWE Distribuční 

služby, s.r.o. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností RWE 

GasNet, s.r.o., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku č. 421/43 v k.ú. Nové Benáky 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností RWE GasNet, 

s.r.o., se sídlem Klíšská 401 17, Ústí nad Labem, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku č. 

421/43 v k.ú. Nové Benáky, za jednorázovou finanční náhradu ve výši 500,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

39/3Z/2015   Bezúplatný převod pozemků č. 6/3, 6/5, 6/15, 839/20, 839/22, 850/13 vše v k.ú. Kbel a pozemků č. 918/5 v 

k.ú. Staré Benátky a č. 987/1 v k.ú. Dražice - Krajská správa a údržba silnic Středočeského kraje 

ZM  

1. projednalo  
žádost Krajské správy a údržby silnic Středočeského kraje o bezúplatný převod pozemků č. 6/3, 6/5, 6/15, 

839/20, 839/22, 850/13 vše v k.ú. Kbel, které jsou ve vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví města 

Benátky nad Jizerou a zároveň o bezúplatný převod pozemků č. 918/5 v k.ú. Staré Benátky a č. 987/1 v k.ú. 

Dražice, které jsou v majetku města Benátky nad Jizerou do vlastnictví Středočeského kraje 

2. souhlasí  
a. s bezúplatným převodem pozemků č. 6/3, 6/5, 6/15, 839/20, 839/22, 850/13 vše v k.ú. Kbel, které jsou 

ve vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví města Benátky nad Jizerou (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 
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b. s bezúplatným převodem pozemků č. 918/5 v k.ú. Staré Benátky a č. 987/1 v k.ú. Dražice, které jsou 

ve vlastnictví města Benátky nad Jizerou do vlastnictví Středočeského kraje (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

3. pověřuje  
starostu města podpisem smluv o bezúplatných převodech pozemků (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.12.2015  Z: Marek Mařík 

 

40/3Z/2015   Kupní smlouva na st.p.č. 1142 v k.ú. Nové Benátky v rámci akce "Protipovodňová opatření Benátky nad 

Jizerou" - xxxxxxxx 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Kupní smlouvy mezi Městem Benátky nad Jizerou a panem xxxxxxxx, jejímž předmětem je 

koupě pozemků st.p.č. 1143 o výměře 45m² v k.ú. Nové Benátky za cenu 80,- Kč/m² (tj. 3.600,- Kč) 

2. bere na vědomí  
vyjádření odboru Správy majetku a rozvoje města, dle kterého v průběhu projektu realizace projektu 

„Protipovodňová opatření Benátky nad Jizerou“ (dále jen PPO) bylo smluvně dohodnuto, že po realizaci projektu 

budou části pozemků pod stavbou geometricky odděleny (viz. příloha) a městem, na základě smluv budoucích 

kupních vykoupeny 

3. souhlasí  
s uzavřením Kupní smlouvy mezi Městem Benátky nad Jizerou a panem xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx 

jejímž předmětem je koupě pozemků st.p.č. 1143 o výměře 45m² v k.ú. Nové Benátky za cenu 80,- Kč/m² (tj. 

3.600,- Kč) 

4. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Ing. Alena Kratochvílová 

 

41/3Z/2015   Kupní smlouva na st.p.č. 1144 v k.ú. Nové Benátky v rámci akce "Protipovodňová opatření Benátky nad 

Jizerou" - xxxxxxxx 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Kupní smlouvy mezi Městem Benátky nad Jizerou a paní xxxxxxxx, jejímž předmětem je 

koupě pozemků st.p.č. 1144 o výměře 1.540 m² v k.ú. Nové Benátky za cenu 80,- Kč/m² (tj. 123.200,- Kč) 

2. bere na vědomí  
vyjádření odboru Správy majetku a rozvoje města, dle kterého v průběhu projektu realizace projektu 

„Protipovodňová opatření Benátky nad Jizerou“ (dále jen PPO) bylo smluvně dohodnuto, že po realizaci projektu 

budou části pozemků pod stavbou geometricky odděleny (viz. příloha) a městem, na základě smluv budoucích 

kupních vykoupeny 

3. souhlasí  
s uzavřením Kupní smlouvy mezi Městem Benátky nad Jizerou a paní xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx, 

jejímž předmětem je koupě pozemku st.p.č. 1144 o výměře 1.540 m² v k.ú. Nové Benátky za cenu 80,- Kč/m² 

(tj. 123.200,- Kč) 

4. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Ing. Alena Kratochvílová 

 

42/3Z/2015   Návrh na zápis trafostanic na pozemcích č. 400/1 v k.ú. Nové Benátky a č. 784/23 v k.ú. Dražice - ČEZ 

Distribuce, a.s.  

ZM  

1. projednalo  
žádost společnosti ČEZ Distribuce, a.s. o spolupráci při zápisu budov trafostanic na list vlastnictví ČEZ 

Distribuce a.s. Trafostanice jsou umístěné na pozemcích města Benátky nad Jizerou č. 400/1 v k.ú. Nové Benátky 

a č. 784/23 v k.ú. Dražice 

2. bere na vědomí  
vyjádření odboru Správy majetku a rozvoje města, dle kterého na základě geometrického plánu č. 1064-305/2014 

byl na pozemku č. kn. 400/1 v k.ú. Nové Benátky vytvořen stavební pozemek č. 1171 o výměře 10 m² stavba 

technického vybavení. 

Dalším geometrickým plánem č. 287-316/2014 byl na pozemku č. kn. 784/23 v k.ú. Dražice vytvořen stavební 

pozemek č. 362 o výměře 11 m² stavba technického vybavení. 

V obou případech se jedná o distribuční trafostanice, které jsou ve vlastnictví žadatele a potřebují je zapsat do 

katastru nemovitostí. Odbor správy majetku a rozvoje města doporučuje tyto oddělené pozemky na základě 



3. veřejné zasedání Zastupitelstva města  01.06.2015                                                                  

  - 7 -  

souhlasného prohlášení nechat zapsat do katastru nemovitostí na list vlastnictví města a budovy na list vlastnictví 

žadatele 

3. souhlasí  
se zápisem budov trafostanic na list vlastnictví ČEZ Distribuce a.s. umístěných na stavebních pozemcích č. 1171 

o výměře 10 m² v k.ú. Nové Benátky a č. 362 o výměře 11 m² v k.ú. Dražice s tím, že pozemky pod těmito 

trafostanicemi zůstanou ve vlastnictví města (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Ing. Alena Kratochvílová 

 

43/3Z/2015   Vyúčtování 2. zálohy dotace z FPSŽ za rok 2014 - KSB Benátky nad Jizerou  

ZM  

1. bere na vědomí  
předložené vyúčtování 2. zálohy dotace z Fondu podpory společenského života Klubu sportovního bruslení 

Benátky nad Jizerou ve výši 51.216,- Kč za rok 2014 

2. schvaluje  
předložené vyúčtování 2. zálohy dotace z Fondu podpory společenského života Klubu sportovního bruslení 

Benátky nad Jizerou ve výši 51.216,- Kč za rok 2014 (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Jana Košťálová 

 

44/3Z/2015   Návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2014 - ZŠ Husovo náměstí 55 

ZM  

1. projednalo  
návrh Mgr. Radka Dostála, ředitele Základní školy Benátky nad Jizerou, Husovo náměstí 55, na rozdělení 

hospodářského výsledku za rok 2014 ve výši 2.793,28 Kč následovně: částku ve výši 2.793,28 Kč do Fondu 

odměn 

2. schvaluje  
rozdělení hospodářského výsledku za rok 2014, Základní škole Benátky nad Jizerou, Husovo náměstí 55 tak, jak 

je výše uvedeno (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

45/3Z/2015   Zpráva o výsledku hospodaření za rok 2014 - ZŠ Benátky nad Jizerou, Pražská 135 

ZM  

1. projednalo  
předloženou Zprávu o výsledku hospodaření Základní školy Benátky nad Jizerou, Pražská 135, za rok 2014 s 

tím, že ředitel pan Mgr. Jiří Novotný navrhuje převést hospodářský výsledek za rok 2014 ve výši 160.848,71 Kč 

do Rezervního fondu 

2. schvaluje  
Zprávu o výsledku hospodaření Základní školy, Pražská 135 za rok 2014 (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

3. souhlasí  
s rozdělením hospodářského výsledku Základní školy, Pražská 135 tak, jak je výše uvedeno (souhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

46/3Z/2015   Zápis č. 2/2015 ze zasedání Finančního výboru 

ZM  

1. bere na vědomí  
předložený zápis č. 2/2015 ze zasedání Finančního výboru konaného dne 27.05.2015 

 

47/3Z/2015   Zápis č. 2/2015 ze zasedání Kontrolního výboru 

ZM  

1. bere na vědomí  
předložený zápis č. 2/2015 ze zasedání Kontrolního výboru konaného dne 25.05.2015 

 

48/3Z/2015   Žádost o poskytnutí finanční dotace na pokrytí nákladů spojených s Mistrovstvím Evropy klubů - BK 

1973 DELTACAR Benátky nad Jizerou 

ZM  

1. projednalo  
žádost pana Petra Martince, předsedy klubu BK 1973 DELTACAR Benátky nad Jizerou o poskytnutí finanční 

dotace ve výši 100.000,- Kč na pokrytí nákladů spojených s účastí družstva dospělých na Mistrovství Evropy 

klubů konaného ve dnech 09. - 14.06.2015 ve francouzském Tours 
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2. schvaluje  
a. poskytnutí finanční dotace ve výši 100.000,- Kč na pokrytí nákladů spojených s účastí družstva 

dospělých na Mistrovství Evropy klubů konaného ve dnech 09. - 14.06.2015 ve francouzském Tours 

(souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel z důvodu střetu zájmů) 

b. uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finanční dotace k výše uvedené žádosti a pověřuje 

starostu města podpisem této smlouvy (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel z důvodu střetu 

zájmů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

49/3Z/2015   Žádost o odkoupení části pozemku č. 959 v k.ú. Kbel - xxxxxxxx 

ZM  

1. projednalo  
žádost pana xxxxxxxx o odkoupení části pozemku č. 959 v k.ú. Kbel o výměře cca 10 m² 

2. souhlasí  
na základě zhotoveného geometrického plánu s odprodejem pozemku č. 959, část a, o výměře 28 m², v k.ú. Kbel 

panu xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, Benátky nad Jizerou za cenu ve výši 100,-Kč/m² 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Ing. Alena Kratochvílová 

 

50/3Z/2015   Žádost o odkoupení části pozemku č. 880/4 v k.ú. Staré Benátky - ZETA Benátky s.r.o. 

ZM  

1. projednalo  
žádost pana Stanislava Svobody, jednatele společnosti ZETA Benátky s.r.o. o odkoupení části pozemku č. 880/4 

v k.ú. Staré Benátky o výměře cca 300 m², za účelem výstavby 18 řadových garáží 

2. souhlasí  
s prodejem části uvedeného pozemku za účelem výstavby 18 řadových garáží soukromému investorovi za 

vyvolávací cenu ve výši 750,- Kč/m² formou veřejné nabídky tzv. obálkovou metodou (souhlasilo 18 přítomných 

zastupitelů, 1 nepřítomen) 

T: 31.8.2015  Z: Marek Mařík 

 

51/3Z/2015   Žádost o zrušení předkupního práva k pozemku č. 545/8 v k.ú. Nové Benátky - xxxxxxxx 

ZM  

1. projednalo  
žádost pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, Benátky nad Jizerou, o zrušení předkupního práva k pozemkové 

parcele č. 545/8 o výměře 778 m² v k.ú. Nové Benátky na základě bodu č. V. kupní smlouvy č. 17/2011 ze dne 

05.12.2011 

2. souhlasí  
se zrušením předkupního práva k pozemkové parcele č. 545/8 o výměře 778 m² v k.ú. Nové Benátky dle bodu 

č. V. kupní smlouvy s tím, že podmínka uvedená v bodu č. VI. této kupní smlouvy bude přenesena na nového 

nabyvatele výše uvedeného pozemku (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 nepřítomen) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

52/3Z/2015   Příspěvky spolkům na činnost a grant na využití volného času mládeže ve věku 6-18 let v Benátkách nad 

Jizerou na rok 2015 

ZM  

1. projednalo  
a. předložený návrh komise pro sport a mládež na rozdělení finančních prostředků na činnost spolkům v 

roce 2015 

b. předložený návrh komise pro spolky a sport na rozdělení finančních prostředků v rámci grantu na 

využití volného času mládeže ve věku 6 - 18 let na rok 2015 

2. schvaluje  
a. poskytnutí finančních dotací na činnost spolkům v roce 2015 dle přílohy (souhlasilo 19 přítomných 

zastupitelů) 

b. poskytnutí finančních dotací v rámci grantu na využití volného času mládeže ve věku 6 - 18 let na rok 

2015 dle přílohy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

c. uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí finančních dotací na činnost spolkům a v rámci grantu na 

využití volného času mládeže ve věku 6 - 18 let na rok 2015 a pověřuje starostu města podpisem těchto 

smluv (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 
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53/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nepobírá důchod, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo, povinného se nedařilo 

fyzicky dohledat. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na 

exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 

156/5R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

54/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx (40 EXE 589/2013-15) - Exekutorský úřad Mladá 

Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx (40 EXE 589/2013-15). Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci 

majetku žádný exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, 

aktivní peněžní účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný 

nevlastní nemovitost, povinný nemá zaevidovány motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. 

Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a 

jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 269/8R/2015 

doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

55/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx (6 EXE 5782/2011-11) - Exekutorský úřad Mladá 

Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx (6 EXE 5782/2011-11). Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci 

majetku žádný exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, 

aktivní peněžní účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný 

nevlastní nemovitost, povinný nemá zaevidovány motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. 

Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a 

jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 270/8R/2015 

doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

56/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nemá zaevidovány motorové vozidlo, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá 

o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být 

exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 271/8R/2015 doporučuje Zastupitelstvu 

města nesouhlasit se zastavením exekuce 

 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 
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T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

57/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se 

zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. 

Rada města svým usnesením číslo 272/8R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením 

exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

58/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nepobírá důchod, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo, povinného se nedařilo 

fyzicky dohledat, dle sdělení Ministerstva vnitra ČR, odboru azylové a migrační politiky nemá povinný v 

současné době na území ČR žádný druh pobytu, dle sdělení ZPŠ je povinný dlouhodobě v cizině. Z těchto důvodů 

žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má 

být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 236/7R/2015 doporučuje 

Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

59/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku paní xxxxxxxx (40 EXE 713/2013-15) - Exekutorský úřad Mladá 

Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku paní xxxxxxxx (40 EXE 

713/2013-15), bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá paní xxxxxxxx po lustraci 

majetku žádný exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, 

aktivní peněžní účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný 

nevlastní nemovitost, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo. 

Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a 

jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 234/7R/2015 

doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na paní xxxxxxxx (40 EXE 713/2013-15), bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

 

 

 

60/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku paní xxxxxxxx (6 EXE 5747/2011-10) - Exekutorský úřad Mladá 

Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku paní xxxxxxxx (6 EXE 

5747/2011-10), bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá paní xxxxxxxx po lustraci 

majetku žádný exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, 
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aktivní peněžní účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný 

nevlastní nemovitost, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo. 

Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a 

jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 235/7R/2015 

doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na paní xxxxxxxx (6 EXE 5747/2011-10), bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

61/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku paní xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku paní xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá paní xxxxxxxx po lustraci majetku žádný 

exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní 

účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný pobírá nízký 

invalidní důchod, z něhož nelze provádět srážky ve prospěch žádných pohledávek, povinný vlastní 

spoluvlastnický podíl o velikosti 1/4 na nemovitostech o čemž jsme byli informování přípisem pohledávky 

oprávněného, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo, v rámci exekučního řízení bylo 

vymoženo 17,- Kč. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále 

na exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením 

číslo 238/7R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na paní xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

62/3Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem U 

xxxxxxxx, xxxxxxxx. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci majetku žádný exekučně 

postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, aktivní peněžní účet 

povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný nevlastní nemovitost, 

povinný nepobírá důchod, není zaměstnán. Z těchto důvodů žádá o vyjádření, zda město souhlasí se zastavením 

exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být exekuce v tomto případě provedena. Rada města 

svým usnesením číslo 237/7R/2015 doporučuje Zastupitelstvu města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, xxxxxxxx (nesouhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

63/3Z/2015   Návrh na vyhlášení památného stromu - Martin Dědek 

ZM  

1. projednalo  
návrh pana Martina Dědka na vyhlášení památného stromu na území našeho města. Jedná se o Morušovník bílý 

před panelovým domem č. 642, Platanová ulice 

2. bere na vědomí  
vyjádření odboru SMRM, který se ztotožňuje s návrhem pana Martina Dědka, xxxxxxxx, Benátky n. J., aby byl 

Morušovník bílý rostoucí před panelovým domem č. 642 v ulici Platanová vyhlášen za památný strom s ohledem 

na jeho dendrologický i historický význam pro lokalitu, ve které se nachází 

 

3. souhlasí  
s vyhlášením výše uvedeného stromu za památný až po dokončení akce "Regenerace sídliště Na Burse" 

(souhlasilo 17 přítomných zastupitelů, nesouhlasili 2 přítomní zastupitelé) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

64/3Z/2015   Smlouva o úvěru č.11578/14/LCD ze dne 1.10.2014 - konec platnosti smlouvy 30.6.2015 

ZM  

1. bere na vědomí  
konec platnosti úvěrové smlouvy ke dni 30.06.2015 mezi městem Benátky nad Jizerou a Českou spořitelnou a.s. 

2. souhlasí  
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s ukončením úvěrové smlouvy č. 11578/14/LCD mezi městem Benátky nad Jizerou a Českou spořitelnou a.s. ke 

dni 30.06.2015 (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 30.6.2015  Z: Jana Košťálová 

 

65/3Z/2015   Návrh na zveřejňování podkladů pro jednání Zastupitelstva města - Mgr. Marek Fajfr, Ph.D. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh pana Mgr. Marka Fajfra, Ph.D. na zveřejňování podkladů pro jednání Zastupitelstva města 

2. nesouhlasí  
se zveřejňováním podkladů pro jednání Zastupitelstva města (nesouhlasilo 17 přítomných zastupitelů, souhlasili 

2 přítomní zastupitelé) 

T: 30.6.2015  Z: Marek Mařík 

 

66/3Z/2015   Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

ZM  

1. projednalo  
nařízení vlády č. 52/2015 Sb., kterým se mění nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členů 

zastupitelstvem, a to s účinností od 01.04.2015. Novela zvyšuje odměny za výkon funkce uvolněným členům 

zastupitelstva (o 3,5%) a umožňuje zvýšit odměny za výkon funkce i neuvolněným členům zastupitelstva (taktéž 

až o 3,5%) 

2. stanovuje  
měsíční odměnu za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva v maximální částce dle přílohy č. 1 nařízení 

vlády č. 37/2003 Sb., v platném znění (ve znění pozdějších předpisů) s účinností od 01.06.2015 (souhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 1.6.2015  Z: Jana Košťálová 

 

9) Interpelace zastupitelů 

RNDr. Milan Procházka 

 Upozorňuje, že dopravní značení se zákazem parkovaní kamionů ve městě v nočních hodinách spoustu řidičů 

neakceptuje. Na výše uvedenou záležitost by se měla upozornit Městská police Lysá nad Labem. 

Zastupitelstvo města – souhlasí s upozorněním Městské police Lysá nad Labem na provádění kontroly parkování kamionů 

ve městě v nočních hodinách (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

 

Jana Vetešníková  

 Informuje, že i přes zvýšení obrubníku v ulici Mělnická je možné zaparkovat automobil na chodníku.  

M. Mařík - budou prověřeny jiné možnosti umístění zákazu stání do této lokality. 

 

Mgr. Jaroslava Šimková 

 Navrhuje, aby Městská policie Lysá nad Labem spolupracovala s Komisí pro dopravu a bezpečnost ohledně 

parkovaní kamionů a autobusů v ulici Pražská. 

M. Mařík – parkování kamionů a autobusů bude prostřednictvím MP v ulici Pražská prověřeno. 

 

Miroslav Hájek 

 Žádá o možnost k nahlédnutí do rozpočtu na vybudování chodníku v pravé části ulice Dražická nad lokalitou 

Nad Vinicemi. 

 

Jan Dibitanzl 

 Tlumočí stížnost občana městské části Kbel na rušení nočního klidu dne 23.05.2015 v areálu závodiště ve Kbele 

při akci "Redbull Feel The Wheel". 

J. Král – při obdobných akcích budou provedena taková opatření, aby se tato situace již neopakovala. 

 

MUDr. Tomáš Závora 

 Dotazuje se, zda je stanoven termín pro realizaci akce „Rekonstrukce mostu přes Jizeru“. 

J. Král – termín není znám, dne 16.06.2015 proběhne teprve schůzka s projektantem této akce, na které se dozvíme bližší 

informace. 

 

Karel Bláha 

 Upozorňuje, že i přes dopravní vodorovné značení (příčné bílé pruhy) v horní zatáčce Podolecké ulice se 

nesnížila nehodovost. Navrhuje tedy, aby se v této lokalitě vybudoval retardér v pravé části vozovky při jízdě 

z kopce dolů. 

J. Král – majitel komunikace, Středočeský kraj zásadně nepovoluje instalaci retardérů na komunikacích II. třídy. 
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10) Náměty a připomínky občanů 

Michal Verner  

 Předkládá návrh společného řešení problému vlastníků domů v městské části Kbel a města na rekonstrukci 

povrchu komunikace této ulice z důvodu velmi špatného stavu. Poukazuje, že v celém Kbele byla vybudována 

kanalizace z dotace, pouze v této ulici si museli občané zaplatit výstavbu kanalizace z vlastních zdrojů. Město 

dle domluvy vybudovalo cestu z asfaltového recyklátu, která je v současné době ve velmi špatném stavu (výmoly 

a prašnost). Informuje, že obyvatelé této ulice jsou schopni přispět na opravu této komunikace částkou ve výši 

cca 250 tis. Kč. Zároveň se dotazuje, zda by bylo možné na rekonstrukci komunikace získat dotaci. 
J. Král – kanalizace nebyla zřejmě vybudována z dotace, jelikož v době podání žádosti o dotaci nebyla zhotovena 

projektová dokumentace na výstavbu kanalizace v této ulici. Výše uvedená záležitost bude prověřena. Na rekonstrukci 

místních komunikací není vypsán žádný dotační titul. 

 

Václav Benda 

 Podává historickou informaci ohledně ulic Dr. Nováka a U Silvie. 

 Podává návrh na vybudování parkoviště u hřbitova v Nových Benátkách. 

 Podporuje návrh pana Miroslava Hájka na vybudování chodníku v pravé části ulice Dražická nad lokalitou Nad 

Vinicemi, aby občané nemuseli přecházet na druhou stranu.  

 

Zdeňka Machatá 

 Dotazuje se, zda je v plánu města rekonstrukce ulice Revoluční a zdali by bylo možné v rámci této rekonstrukce 

vybudovat plynovod a vyměnit vodovodní řad.  

J. Král – s rekonstrukcí ulice se do budoucna uvažuje. V době plynofikace města nám bylo projektantem sděleno, že kvůli 

ochranným pásmům ostatních inženýrských sítí není možné realizovat plynofikaci této ulice. Vodovodní řad není v majetku 

města, ale společnosti VaK, Mladá Boleslav a.s., při zasedání představenstva této společnosti bude tato žádost tlumočena. 

 Dále se dotazuje, zda je možné do výše uvedené ulice umístit lavičku. 

J. Král – umístěním lavičky bude pověřen odbor Správy majetku a rozvoje města. 

 

Lenka Petrlíková Mašková 

 Dotazuje se, jakým způsobem mají občané možnost se vyjádřit k provedenému auditu, jelikož ho na webových 

stránkách města nelze najít.  

J. Král – tento audit (přezkoumání hospodaření) byl zakomponovaný do Závěrečného účtu města, který byl vyvěšen na 

úředních deskách města. 

Bc. J. Košťálová – Bylo provedeno přezkoumání hospodaření dle zákona č. 420/2004 Sb. Zpráva o výsledku přezkoumání 

je nedílnou součástí Závěrečného účtu města. Závěrečný účet města za rok 2014 včetně příloh byl vyvěšen dne 12.05.2015 

a sejmut dne 28.05.2015, dle zákona č. 250/2000 Sb. 

 

11) Různé, závěr 

 

Jednání bylo ukončeno ve 21:20 hodin. 

Zapsala: Lucie Krátká         

 

 

 

 

           Luboš Ciner                         Jan Dibitanzl    

            ověřovatel                                                                                          ověřovatel   

 

 

 

 

 

        Jaroslav Král        RNDr. Pavel Štifter       

        starosta města        místostarosta města 


